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12. Medborgarförslag om snöröjning av gång- och 
cykelbanor längs Duvbovägen i Bromsten 
 
Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner stadsdelsförvaltningens svar enligt detta 
tjänsteutlåtande. 
 
 
Jack Kindberg 
Stadsdelsdirektör  Mats Carinder 
   Avdelningschef 
 
 
Bakgrund 
En medborgare som bor i Bromsten önskar att båda gångbanorna och 
cykelbanan på Duvbovägen snöröjs. Hon hänvisar till trafiksäkerheten på 
Duvbovägen, då barn går och cyklar längs vägen till skolan. 
 
Förslag till svar 
Gångbanorna ska hållas öppna på båda sidor av vägen vid ”normalt 
snöfall”. Tekniska avdelningen kontrollerar att detta utförs enligt 
kontraktet. Vid ”extraordinära snöfall”, då nederbörden överstiger 130 mm 
per dygn, kan stadsdelsförvaltningens entreprenör inte lova att båda sidor 
kan hållas helt öppna. Då måste de lägga snön på en del av gångbanorna. 
 
En prioritering är gjord för hur vinterväghållningen ska utföras säsongen 
2004/2005. I denna ingår inte att cykelbanan längs Duvbovägen ska 
snöröjas. Extra kostnad för att göra detta uppgår till ca 250.000 kronor för 
att ploga, halkbekämpa och köra bort snön. Efter ombyggnaden av 
Duvbovägen har förvaltningen redan idag fått en utökad kostnad för 
vinterväghållningen med 500.000 kronor. Förvaltningen har inte fått några 
extra medel för detta.  
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I kommunfullmäktiges fördelningsnycklar till Spånga-Tensta för 
stadsmiljöverksamhet, där snöröjningen ingår, saknas 2,5 mkr trots att 
budgeten minskats med 1mkr 2005, i förhållande till 2004. Dessa 
kostnader måste täckas av andra verksamheter inom nämndens 
ansvarsområde. 
 
Av ovan framgår att stadsdelsförvaltningen redan gjort en hård prioritering 
av vilka gångbanor och vägar som skall snöröjas, varför en omfördelning 
av medel till cykelbanor inom budgeten inte är möjligt. 
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